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1.  Pag. 1: De accountantskosten gaan structureel met € 25.000,- omhoog. Dat is een 

toename van 41% (!) ten opzichte van het oorspronkelijke budget. Kunt u heel in het 

kort uitleggen hoe het komt dat de accountant zo enorm veel duurder is geworden en 

waarom wij daar als gemeente genoegen mee moeten nemen? 

antwoord  De auditcommissie heeft vorig jaar onderhandeld over verlenging van het contract. Dit 

bedrag is het resultaat van deze onderhandeling. U bent hierover geïnformeerd vorig 

jaar. Zie documentnummer DOC-19-182226. 

2. Pag. 7: Welke expertise voegt een stedenbouwkundig bureau toe, voor een bedrag van € 

50.000,-, bij de verkenning van nieuwe woningbouwlocaties? 

Antwoord Daar de grenzen van het landelijk gebied strak om de huidige bebouwing liggen zullen 

grotere nieuwe woningbouwlocaties zich grotendeels in landelijke gebied bevinden. 

Omdat de provincie hiervoor ontheffing moet verlenen dient er op last van de provincie 

een uitgebreide stedebouwkundige verkenning van de potentiële locaties plaats te 

vinden met alle ruimtelijke omgevingsaspecten die van toepassing zijn. Wij hebben 

geen stedebouwkundige in dienst. Ingespeeld dient te worden op de verschillende 

leidraden die de provincie voor de verschillende landschapstypes heeft opgesteld. 

Verder eist de provincie extra duurzaamheidseisen voor locaties die in landelijk gebied 

liggen. Ook vraagt de provincie om een intentieovereenkomst te sluiten over de 

mogelijke verkeersdruk die toevoeging van potentiele woningbouwlocatie op het 

provinciale wegennet heeft.  

De resultaten van de stedebouwkundige verkenning zijn een goede input voor de op te 

stellen omgevingsverordening van de gemeente en helpt de raad in zijn kaderstelling bij 

de woningbouwlocaties.  

Het gaat niet dus niet alleen om de ontbrekende expertise, maar ook om capaciteit en 

onafhankelijkheid die een extern bureau kan toevoegen. 

3. Pag. 17: Hier worden de incidentele corona-gerelateerde uitgaven benoemd, die 

vooralsnog uitkomen op ongeveer 1 miljoen euro. Is er iets op tegen om al deze strikt 

onvoorziene uitgaven straks buiten de lopende begroting te houden en simpelweg te 



 

 

dekken uit de algemene reserve? 

Antwoord Allereerst is het zaak dat de gemeente zich (eventueel gezamenlijk) inzet om zoveel 

mogelijk de onvoorziene corona gerelateerde uitgaven gecompenseerd te krijgen vanuit 

het Rijk. Voor dat deel van de uitgaven die niet gecompenseerd worden, zal het zo zijn 

dat deze kosten ten laste zullen komen van de algemene reserve. De reden hiervoor is 

dat de corona crises na aanvang van het boekjaar is opgetreden in ons land en 

gedurende het boekjaar de genomen maatregelen effect hebben op de lopende 

begroting. Bij de afsluiting van het boekjaar is echter geen grond geweest om een 

bestemmingsreserve op te nemen in de administratie. In de lentenota zullen wij hier 

apart aandacht aanbesteden en een aanvraag doen. 

 

 


